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VYKDOMOJO KOMITETO POSĖDIS Nr. 3 

PROTOKOLAS 

2023-05-25, Kaunas 

 
Posėdyje dalyvauja:  

Lietuvos bokso federacijos (toliau tekste – LBF) Vykdomojo komiteto nariai: Darius Šaluga, 

Vilmantas Bobinas, Rasa Balčiauskienė, Vidas Bružas, Bronislavas Šimokaitis, Egidijus 

Rutkauskas ir Donatas Mačianskas. 

Remiantis LBF Įstatų 3.22.3 punktu, LBF Vykdomojo komiteto posėdžiams pirmininkauja 

prezidentas Darius Šaluga, sekretoriauja – LBF referentė – Raimonda Palionytė. 

Kvorumas pakankamas (7/8). 

 

D a r b o t v a r k ė 

1. Dėl papildytų rekomendacijų sporto šakų federacijoms (žr. priedą). 

2. Dėl pasiruošimo Europos žaidynėms, komandos pristatymas. 

3. Dėl jaunių komandos vyr. trenerio ir galimybės dalyvauti Europos čempionate, 

Rumunijoje. 

4. Dėl teisminio ginčo su Vytautu Binkiu Dėl LBF dalykinės reputacijos pažeidimo (civ. 

byla Nr. e2-2245- 1163/2023). 

5. Pasiruošimo Lietuvos bokso šimtmečiui pristatymas; dėl gerbtinų asmenų sąrašo 

sudarymo procedūros. 

6. Dėl VšĮ ,,Tauragės kovų akademija“ priėmimo į LBF (2023 m. kovo 4 d. baigėsi 

bandomasis laikotarpis).  

7. Dėl LBF finansininkės ir referentės pareiginių darbo užmokesčių. 

 

 

 

 



 

 

2 

 

LBF Vykdomojo komiteto posėdyje balsuojama „UŽ“. 

Vykdomasis komitetas (toliau tekste – VK). 

 

 

1. Dėl papildytų rekomendacijų sporto šakų federacijoms (žr. priedą). 

SVARSTYTA: dėl rekomendacijų, susijusių su atrankos turnyruose, ir Rusijos bei 

Baltarusijos sporto delegacijų dalyvavimu, aukščiausio lygio bokso turnyruose. Politiškai 

sprendimo priimta nėra, dėl dalyvavimo tuose turnyruose, kur dalyvauja šalių agresorių sporto 

delegacijos. LBF atstovams dalyvaujant turnyruose, kur aukščiau minėtos šalys dalyvauja, 

LBF negali kompensuoti jokių patirtų išlaidų. 

BALSAVIMAS (7/7). 

NUTARTA:   

 

2. Dėl pasiruošimo Europos žaidynėms, komandos pristatymas. 

SVARSTYTA: 63,5 kg – A. Lavrenovas, 71 kg – A. Trofimčuk,  80 kg - R. Liorančas, 92 kg - 

S. Urbonavičius (rezervas - D. Voišnarovič), +92 kg – J. Jazevičius (rezervas – A. Baniulis), 60 

kg – A. Starovoitova, 66 kg – A. Aučiūtė, 75 kg – G. Stonkutė (rezervas – I. Lešinskytė), 

treneriai – V. Bružas, M. Palionis, D. Naidionov. Taip pat rezervu yra numatytas S. Stanionis. 

BALSAVIMAS (7/7). 

NUTARTA: patvirtinti rinktinės sudėtį. 

 

3. Dėl jaunių komandos vyr. trenerio ir galimybės dalyvauti Europos čempionate, 

Rumunijoje. 

SVARSTYTA: kol kas yra tik žodinis Rumunijos federacijos patvirtinimas, kad šalims 

agresorėms nebus leista dalyvauti, tačiau EUBC teigia, kad šioms šalims bus galima dalyvauti. 

Baltarusijos bokso sporto delegacija planuoja dalyvauti šiame čempionate. Buvo taip pat 

užklausa išsiųsta Rumunijos sporto ministerijai, dėl galimybės dalyvauti Rusijos ir Baltarusijos 

sportininkams – jų atsakymas yra laukiamas iki gegužės 31 d. 

Šiuo metu Lietuvos jaunių rinktinė aktyviai ruošiasi čempionatui ir dalyvauja mokomosiose 

treniruočių stovyklose. Taip pat dedamos visos pastangos, kad esant situacijai, jaunių rinktinė 

būtų pasiruošusi dalyvauti. D. Šalugos pasiūlymas – susisiekti su Lietuvos ambasada Rumunijoje 

ir pateikti oficialią užklausą dėl galimybės dalyvauti šalims agresorėms. D. Mačianskas siūlo 

būti pasiruošusiems ir vykti su sąlyga, kai bus oficialus atsakymas, kad šalys agresorės 

neplanuoja dalyvauti. V. Bružas siūlo registruoti komandą ir atšaukti paraišką, jei šalys agresorės 

užsiregistruoja dalyvauti čempionate. D. Šaluga informuoja, kad yra prarandama daug galimybių 

ir rezultatų, patiriama itin daug nuostolių, dėl šios situacijos, tačiau, šiai dienai, negalima eiti 

prieš valstybę, prieš priimtus įsipareigojimus, nutarimus. Pasekmės gali būti itin neigiamos 

Lietuvos bokso sporto federacijai.  

D. Mačianskas informuoja, kad yra du netiesioginiai pasiūlymai iš M. Narkevičiaus perimti 

jaunių rinktinės vairą – M. Krepštul ir P. Zujevas. D. Mačianskas informuoja, kad rinktinės 

treneriai gauna dienpinigius už darbą su rinktinėmis. B. Šimokaitis informuoja, kad nėra 

sistemos, kuri motyvuotų trenerius išlikti rinktinėje. D. Šaluga teigia, kad (visų) rinktinių 

treneriai turėtų būti apmokami, nes jie dirba darbą ir jis turi būti apmokamas ir motyvuojamas. 

Juolab, kad yra prisiimami įsipareigojimai, atsakomybės, už kurias turi būti apmokama. 

Finansiniai klausimai ir įsipareigojimai turi būti aptariami ir vykdomi. D. Šaluga taip pat siūlo, 

pagal galimybes, nusimatyti fondą, skirtą trenerių atlyginimams ir jų motyvacijai. D. Šaluga 

teigia, kad reikia nuspręsti – ar likti prie senos sistemos, arba ieškoti galimybių diegti naują 

sistemą/metodiką/kryptį, ieškant naujų trenerių. V. Bružas teigia, kad reikalinga motyvacija 

treneriui ne metams, bet ilgesniam laikotarpiui, sukuriant infrastruktūrą bei sistemą.  

BALSAVIMAS (7/7). 
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NUTARTA: laukti informacijos dėl (ne)leidimo dalyvauti šalims agresorėms. Kitam VK 

posėdžiui, paruošti kelis pasiūlymus dėl rinktinių trenerių sistemos ir konkrečių trenerių 

sąrašų.  

 

4. Dėl teisminio ginčo su Vytautu Binkiu Dėl LBF dalykinės reputacijos pažeidimo (civ. 

byla Nr. e2-2245- 1163/2023). 

SVARSTYTA: vyko parengiamasis posėdis, kuriame turėjo liudyti atsakovo iškviestas 

liudytojas J. Kušlevič. Prieš posėdį, V. Binkio atstovas, dar kartą pasiūlė galimybę sudaryti 

taikos sutartį. D. Mačianskas dar kartą priminė atstovui apie LBF VK nutarimą taikos sutarties su 

V. Binkiu nesudaryti. D. Mačianskas yra liudininkas šioje byloje. Kadangi J. Kušlevič ir D. 

Mačiansko apklausti nespėjo, teismo posėdis yra nukeltas rugsėjo mėnesiui.  

BALSAVIMAS (7/7). 

NUTARTA: apie įvykių eigą generalinis sekretorius informuos LBF VK. 

BALSAVIMAS (7/7). 

NUTARTA: informuoti LBF organizuojamų/ finansuojamų čempionatų vyr. teisėjus, apie tai 

kad šis asmuo nėra LBF narys. V. Binkis jokiems treneriams asistuoti ar sekunduoti 

boksininkams pats negali.    

 

5. Pasiruošimo Lietuvos bokso šimtmečiui pristatymas; dėl gerbtinų asmenų sąrašo 

sudarymo procedūros. 

SVARSTYTA: D. Mačianskas informuoja, kad yra numatyta komisija: D. Šaluga, D. 

Mačianskas, D. Kamandulis, E. Rutkauskas, V. Bobinas. Vietos pasiūlymai: Kėdainiai ir Kaunas. 

Pasiūlymas – išsiųsti pasiūlymus su teikiamomis pildymo paraiškomis, sporto centrams, sporto 

mokykloms ir LBF nariams, kurie pasiūlytų asmenis, kurie yra nusipelnę boksui ir užpildę 

paraišką, pateikti VK, po kurio būtų nutarti apdovanojamieji asmenys. E. Rutkauskas 

informuoja, kad šiuo metu yra laikina rezervacija lapkričio 30 d., Kauno sporto halėje. 

Papildomai sprendžiami kiti klausimai, susiję su kainodara. V. Bobino pasiūlymas renginį rengti 

per Lietuvos suaugusiųjų čempionato finalą, Kėdainių pramogų komplekse „Vikonda“. Du 

pasiūlymai, kuriuos aptarus, reikia nutarti, kurios vietos ir kainos/kokybės santykis yra 

geriausias. D. Mačianskas informuoja, kad turi būti vedantysis, apdovanojimai ir koncertas. D. 

Šaluga teigia, kad reikalingos sąmatos, pagal kurias galima būti nuspręsti. V. Bružas ir D. Šaluga 

pritaria ir informuoja, kad turėtų būti vienas renginys, skirtas tik apdovanojimams, suteikiant jam 

ypatingą statusą ir prioritetą. 

BALSAVIMAS (7/7). 

NUTARTA: šimtmetį organizuoti lapkričio 30 d., Kaune.  

BALSAVIMAS (7/7). 

NUTARTA: paruošti paraiškas, pildymui ir pradėti pasiruošimo darbus. 

 

 

6. Dėl VšĮ ,,Tauragės kovų akademija“ priėmimo į LBF (2023 m. kovo 4 d. baigėsi 

bandomasis laikotarpis). 

SVARSTYTA: jau suėjo terminas, kai baigėsi bandomasis laikotarpis. Klubo steigėjas G. 

Vaištaras. Tačiau LBF gavo informacijos, kad prieš G. Vaištarą pradėtas tyrimas. E. Rutkauskas 

informuoja, kad G. Vaištaras yra sugadinęs LBF klubų rėmėjo L. Jaručio inventorių (pianiną). 

Buvo bandyta susitarti, tačiau nepavyko, teigiant, kad G. Vaištaras negali ir nenori atlyginti žalos 

(apie 500-1000 Eur). D. Šaluga atkreipė dėmesį, kad socialinėje erdvėje šis įvykis yra 

paviešintas. B. Šimokaitis informavo, kad kalbėjo su G. Vaištaru, kuris pateikė savo įvykių 

versiją ir informavo, kad baudžiamoji byla, jo atžvilgiu, pradėta nebuvo. Pasiūlymas – atidėti 

klubo priėmimą iki kol bus išaiškinta informacija. 



 

 

4 

 

BALSAVIMAS (7/7). 

NUTARTA: atidėti klausimo, dėl klubo priėmimo į LBF, svarstymą iki kito LBF Vykdomojo 

komiteto posėdžio. 

 

7. Dėl LBF finansininkės ir referentės pareiginių darbo užmokesčių. 

SVARSTYTA: R. Palionytė informavo apie krūvį, kuris, tenkantis vienam žmogui, yra labai 

didelis ir to atlyginimo neužtenka. D. Mačianskas informuoja, kad darbas yra atliekamas gerai ir 

neturi nusiskundimų. D. Šaluga informuoja, kad kitos sporto federacijos taip pat netenka 

darbuotojų, kurie išeina dėl neadekvačių darbo sąlygų ir netenkinančių atlyginimų. Tas pats yra 

pasakytina apie buhalterės darbą ir jos darbo sąlygas. D. Šaluga taip pat informuoja, kad 

federacijos darbo laikas yra neribojamas ir darbas vyksta visada, kai tik to reikia. B. Šimokaitis 

teigia, kad reikia turėti sistemą, kuri reglamentuotų darbo atlyginimo nustatymo apibrėžimą. LBF 

neturi tokios sistemos, todėl ši funkcija yra pavesta VK. Kadangi šios sistemos nėra, reikia 

spręsti susidariusią situaciją. V. Bobinas teigia, kad už profesionalų darbą reikia mokėti, nes su 

diletantais nėra prasmės ir reikalo dirbti. V. Bružas teigia, kad reikalinga sukurti sistemą, kuri 

turi būti patvirtinta. R. Palionytės pasiūlymas – 1500 eurų „į rankas“. Taip pat kalbama apie 

buhalterės atlyginimą, kuris taip pat, šiuo metu, yra minimalus. Darbo apimtys yra ženkliai 

padidėjusios, turint omeny, kad bendras LBF biudžetas yra padidėjęs. Bendrai sutinkama, kad 

buhalterinė įmonė netinkama kaip buhalterijos paslaugas teikiantis subjektas. Reikalinga turėti 

buhalterę, kuri būtų asmeniškai susipažinusi su sporto aktualijomis. 

BALSAVIMAS (7/7). 

UŽ: 6. 

PRIEŠ: 1. 

NUTARTA: patvirtinti referentės atlyginimą - 1500 eurų „į rankas“. 

 

BALSAVIMAS (7/7). 

Už: 6. 

PRIEŠ: 1. 

NUTARTA: patvirtinti buhalterės atlyginimą - 900 eurų „į rankas“. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas       Darius Šaluga 

Posėdžio sekretorius       Donatas Mačianskas 


